



2015吉隆坡工程科学展

Kuala Lumpur Engineering Science Fair (KLESF) 2015

东协工程科技院、马来西亚政府—工业高科技集团、马来西亚工程师协会、国家科学中心和拉曼大学将在以下日期、时间及地点联办2015年吉隆坡工程科学展。

□

The ASEAN Academy of Engineering and Technology (AAET), Malaysian Industry-Government Group for High Technology (MIGHT), Institution of Engineers Malaysia (IEM), the National Science Centre and Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR) will be co-organising the KLESF 2015 on the following date, time and venue. ACCCIM is one of the supporting organisations for this Fair.

□

日期：□□□2015年10月30日 至11月01日

时间：□□□上午九时至下午五时

地点：□□□马来西亚国际会展中心

□□□□□□□□Jalan Dulang, MINES Resort City,

□□□□□□□□43300 Seri Kembangan,

□□□□□□□□Selangor, Malaysia.

□

Date □ □ □ □ B0/10/2015-01/11/2015

Time □ □ □ □ 9:00 am – 5:00 pm

Venue: □ □ □ □ Mines International Exhibition and Convention Centre (MIECC)

□ □ □ □ □ □ □ □ Jalan Dulang, MINES Resort City,

□ □ □ □ □ □ □ □ 43300 Seri Kembangan, Selangor, Malaysia.

□

此展出目的为：

The objectives of KLESF 2015 are as follows:

□

□ □ I. □ □ □ □ □ □ 提高学生对科学、工艺、工程以及数学(STEM)的兴趣

□ □ II. □ □ □ □ □ □ 加强公众对STEM在社经福祉和永续发展上所扮演的角色及其重要性

□ □ III. □ □ □ □ □

加强工商业界对在学校与社区推广学习STEM及其相关领域的就业前景的认识与参与度

□ □ IV. □ □ □ □ □

提供学校、教育家、业界、公众和私人领域一个交流的平台，以分享在学校推广有关科学与数学方面的培育计划、课外活动以及其成效的资讯和经验

□

□

□ □ I. □ □ □ □ □ □ To enhance school students' interest in science, technology, engineering and mathematics (STEM).

□ □ II. □ □ □ □ □ □ To enhance the awareness of public on the roles and importance of STEM in socio-economic well-being and sustainable development

□ □ III. □ □ □ □ □ □ To enhance the awareness and participation of business and industry in promoting learning and career development in areas related to STEM among school students

and community.

□IV. □ □ □ □ □ □To provide networking for schools, educators, industries, public and private sector to share information and experiences on projects, extra-curriculum and good practices in science and mathematics education in schools.

□

□

此展出内容包括：

The KLESF 2015 components will consist of the following: □

□

□I. □ □ □ □ □ □科学实验示范

□II. □ □ □ □ □ □科技创新展览

III. □ □ □ □ □ □实操工作坊

IV. □ □ □ □ □ □工商STEM项目展

□V. □ □ □ □ □ □非政府组织、政府和大学STEM展览

VI. □ □ □ □ □ □STEM在国家建设所扮演的角色

VII. □ □ □ □ □ □主题展览

VIII. □ □ □ □ □ □国家科学展览中心

□IX. □ □ □ □ □ □科学魔术表演

□

□ □I. □ □ □ □ □ □Science hands-on experiments

□ □II. □ □ □ □ □ □Young Innovate, Schools & KMD STEM Exhibition

□ □III. □ □ □ □ □ □Hands-on Workshops

□ □IV. □ □ □ □ □ □Industry STEM exhibition

IV. 非政府组织 NGO & Government & Universities STEM Exhibition

VI. STEM in Nation Building

VII. Thematic Exhibition

VIII. National Science Centre Exhibition

IX. Science of Magic

□

敬请各属会将讯息传达给会员商家，以鼓励会员商家们踊跃携带孩子或孙子参观此工程科学展，提高孩子对科学与工程的兴趣。

□

Constituent Chambers are kindly requested to disseminate the information to members so as to encourage members to bring their children or grandchildren to visit the KLESF 2015 in order to enhance their children/grandchildren's interest in science and engineering.

□

有关询问，请联络本会秘书处韩佳慧小姐，电话：03-42060 3090、3091，传真：03-4260 3080，或电邮：sti@accim.org.my。

□

For enquiries, please contact Ms. Hon Jia Hui of ACCCIM Secretariat at Tel: 603-4260 3090/3091, Fax: 603-4260 3080, or Email: <mailto:sti@accim.org.my> sti@accim.org.my.

□

□

□

□

- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
- 
-